品名: 拳击沙袋

保修期: 保修十二个月/终身成本维修 公司名称: 永康市之乔体育用品厂 浙江省永康市象株工业区 公司地址: 电话: 400-6672-966 生产地 中国·浙江

Boxing sandbag Product Name:

Twelvemonth/Lifelong maintenance cost The warranty: Yongkang Joe sporting goods factory The name of the company: Elephant industrial area, Zhejiang, Yongkang The company address:

400-6672-966 Telephone: zhejiang · China Troducer:

Boxing sandbag

使用说明书 (请仔细阅读使用说明书)

安装说明

- 一、立式桶式沙袋安装说明
- 1、先把12个吸盘逐个装到圆桶上。
- 2、在圆桶里装上沙子/水,加至三分之二处,盖上桶塞。
- 3、把沙袋与底座用安装螺丝连接,用安装扳手——拧紧(人形沙袋装甲桶款与武字小桶直接 把沙袋抱起插到底座上就可以了)。
- 4、放置地面上使用。
- 二、立式钢板底座沙袋安装说明
- 1、先用报纸或者是包装袋隔开吸盘与地面的接触(避免吸盘直接被吸到地面上)。
- 2、把钢板底座上的4个短螺丝拆下放一边。
- 3、用安装螺丝把沙袋与钢板底座固定紧。
- 4、搬起沙袋放在需要放置的地方。
- 三、吊式沙袋的安装说明
- 1、用12mm钻头在墙体上钻出与膨胀挂钩大小一致的孔洞。
- 2、将膨胀挂钩放进孔洞中, 用扳手旋紧六角螺母。
- 3、将沙袋铁链与旋转器、安全扣连接好。
- 4、最后把沙袋挂到膨胀挂钩上或者其他可以同样承重能力的设施上。

MATTERS NEEDING ATTENTION

- 1 , steel plate base suction disc after suction, do not pull up, please first remove all sucker screws, and then pull out the base.
- 2. It is suggested that the product be used indoors, so as to avoid sun and rain and lead to aging of sandbag. Keep away from fire.
- 3. If you need to clean this product, wipe it with wet towel. Please don't use corrosive products to clean it,.

Children under four and 4 should be accompanied by an adult

PRODUCT WARRANTY SERVICE

- 1. Warranty: 1 years of free maintenance.
- 2. The warranty: 7 days from the date of purchase, if there is a problem, consumers can choose returns, exchange, maintenance and other services.
- 3. Free maintenance service is not available in the following circumstances:
- (1).Due to man-made damage, such as: sharp tools, scratches, use corrosive products, cleaning and so on.
- (2). Cause damage to other irresistible factors such as earthquakes, lightning strikes, floods.
- (3). Place outdoor exposure and rain.

(4). Over warranty time.

注意事项

- 1、钢板底座吸盘吸地后,勿用力拔起,请先拆卸所有吸盘螺丝,然后拔起底座
- 2、建议产品放在室内使用,避免日晒雨淋,导致沙袋皮质老化。请勿接近火源
- 3、如需清洁本产品用湿毛巾擦拭即可,请勿用腐蚀性产品清洁、
- 4、四岁以下儿童应在大人陪同下使用

产品保修服务

- 1.保修方式: 1年免费维修。
- 2.保修条件: 购买日起7天内如果出现问题, 消费者可选择退货、换货、维护等服务。
- 3.下列情形不能享受免费保修服务:
- (2) 正当人为使用造成损坏如:利器刮伤、使用腐蚀性产品清洁等。
- (2)造成损坏其他不可抗拒因素(如地震、雷击、水灾)。
- (3)放置室外暴晒雨淋。
- (4)超过保修时间。

3

INSTALLATION INSTRUCTIONS

- I. Installation instructions of vertical barrel type sandbag
- 1.the first 12 suckers on the barrel into one by one.
- 2.in the barrel filled with sand / water, add up to 2/3, on the cover of the barrel plug. 3.connect the mounting screws with sandbags and the base, with one installation wrench tighten (armored barrel and a humanoid sandbags word keg directlyHold the sandbag up and plug it iCnto the seat.
- 4. Place on ground.
- II .vertical steel plate base sandbag installation instructions
- 1.Use a newspaper or a package to separate the suction cup from the ground (avoid sucking the sucker directly onto the ground).
- 2. Remove the 4 short screws on the steel plate base.
- 3.Fix the sandbag with the steel plate base with the mounting screws.
- 4. Remove sandbags and place them where they are needed.
- III.Installation instructions of hanging sandbag
- 1.Drill with 12mm drill hole on the wall with the expansion of the size of the same hook holes.
- 2. Expand the expansion hook into the hole and tighten the six angle nut with a wrench.
- 3. The sandbag chains and rotating device, safety buckle connected.
- 4. Finally, hang the sandbag onto the expansion hook or other facilities that can hold the same load capacity.

PRODUCT QUALIFICATION CERTIFICATE

Examination clerk: Product name: Test result: Date of production: The company's products have been strictly tested before leaving factory, qualified factory.

8

2

拳击姿势





3.高鞭腿



2.膝击肘击



4.中鞭腿

BOXING POSTURE





3. High whip legs



2. Knee elbow



4. Whip legs

产品合格证

检验员: 产品名称: 出厂日期: 检测结果: 本公司产品出厂前都经过严格检测,合格后准予出厂。

4

6